

USAID/IRAQ *Foras* is an economic growth project with priorities in improving economic opportunities for Iraqis, with special emphasis on serving youth, women, and vulnerable populations. *Foras* project is designed to work on both the supply side of workforce development—strengthening vocational and skills training service providers, and through them, job seekers' skills—and the demand-side—ensuring that employers at the national and local level are part of the solution for sustainable results. The project advances employment through improvements in workforce systems in Iraq's private sector and Special Projects that promote youth entrepreneurship and improve vulnerable populations' economic access.

We are currently seeking qualified companies to implement all aspects of Job Fair preparation training for potential employee candidates and a Job Fair in Basrah in January, 2014. All interested companies should request a copy of the request for proposals by August 11, 2013 at jobfair@foras-iraq.org by referencing solicitation No. RFP-3569-021-Basrah-2013-01 and by providing their company name and address and the name, email and phone number of a contact person. The RFP is in English, and the proposal is required to be submitted in English. Note that only companies registered to conduct business in Iraq will be eligible for award.

مشروع فرص التابع للوكالة الاميركيه للتنمية الدوليه هو مشروع نمو اقتصادي يحدد أولويات تحسين الفرص الاقتصادية للعراقيين، حيث يتم التركيز بشكل خاص على خدمة الشباب والنساء والفئات الضعيفة من السكان. تم تصميم المشروع للعمل على جانبين هما جانب العرض توفير القوى العاملة للتنمية وتعزيز التدريب المهني لمقدمي الخدمات والمهارات، ومن خلالهم، يتم تطوير مهارات الباحثين عن عمل - ومن جانب الطلب حيث يتم التأكيد بأن أصحاب العمل على المستوى الوطني والمحلي هو جزء من الحل النهائي للحصول على نتائج مستدامة. ويقوم المشروع بتعزيز التوظيف من خلال إدخال تحسينات في أنظمة القوى العاملة في القطاع الخاص في العراق والمشاريع الخاصة التي تعزز روح المبادرة لدى الشباب وتحسين الفئات الضعيفة من السكان.

نسعى حاليا للبحث عن شركات مؤهلة لتنفيذ جميع جوانب العمل التدريبي على إعداد معرض وظائف للمرشحين من ذوي الأمكانيات. ومعرض للوظائف في البصرة في كانون الثاني / 2014. ينبغي على جميع الشركات المهتمة طلب نسخة من طلب التقديم للعرض قبل نهاية 11 آب 2013 وعلى البريد الإلكتروني التالي jobfair@foras-iraq.org وذلك بالرجوع الى طلب العرض المرقم - RFP-3569-021 البصرة 01-2013 مع ذكر اسم الشركة والعنوان و البريد الإلكتروني وهاتف شخص يمكن الإتصال به.

أن طلب تقديم العرض باللغة الانكليزية ويجب تقديم العرض باللغة الانكليزية.

ملاحظه: أن الشركات الوحيدة المسجلة لمزاولة العمل في العراق ستكون مؤهلة للحصول على العمل.